
Referat bestyrelsesmøde for Riberhus Privatskole
Mødet holdes i mødelokalet

torsdag den 23.5 2024 kl. 18.00-20.00

Punkt Formål Indhold Ansvarlig
1. Valg af mødeleder Karsten Høy

2. Fremmødte: Indkaldte: Karsten Høy, Kasper de 
Place, Jannie Aarhus, Jannie 
Frandsen, Gitte Petersen, Malene 
Vestermark, Thomas Okdahl, 
May-Britt A Andersen, Anders 
Hostrup, Jakob Nielsen, Berit Rogarth 
Lassen, Janne Puggaard, Gitte Quitzau
Afbud: Jannie Frandsen, Anders 
Hostrup
Gitte Petersen mødt ind online kl

Janne 
Puggaard

3. Præsentationsrunde At lave kort 
præsentationsrunde 
grundet nye 
medlemmer i 
bestyrelsen

Alle

4. Godkendelse af 
referat

Bestyrelsesmedlemmer 
der har været tilstede 
under mødet godkender 
og skriver under

Det seneste referat godkendes og 
underskrives (april) 

Karsten Høy

5. Bestyrelsen 
konstituerer sig
Fastsættelse af møder i 
udvalg

Konstituering af 
bestyrelsen

Bestyrelsen har konstitueret sig 
således:
Formand: Karsten Høy
Næstformand: Malene Vestermark

Karsten Høy

6. Gennemgang af 
vedtægter, 
forretningsorden og 
bestyrelsens opgaver.

At sikre kendskab til 
skolens vedtægter og 
forretningsorden. 
Beslutning om evt. 
udvalg og ændringer af 
forretningsorden og 
vedtægter

Forretningsordenen og vedtægterne er 
gennemgået.

Der pointeres, at det er vigtigt at 
varetage skolens interesser ud fra et 
helhedssynspunkt samt at varetage de 
opgaver, der ligger i 
bestyrelsesrummet, mens det 
pædagogiske ansvar ligger ved 
skolens ledelse 

Karsten Høy

7. Arbejdsopgaver for 
bestyrelsen.

At skabe klarhed om 
rammerne for 
bestyrelsens arbejde på 
Riberhus Privatskole.

Med udgangspunkt i folderen 
”Bestyrelse ved den private skole” 
gennemgås rammer, opgaver og 
ansvar for bestyrelsesarbejdet. 
Folderen er en del af den udleverede 
mappe.

Karsten 
Høy/Gitte 
Quitzau

8. Skiklubben At få en afklaring på 
navnet, som skiklubben 
må benytte

Ud fra en drøftelse foreslår 
bestyrelsen skiklubben, at de fremover 
kan kalde sig Riberhus skiklub.

9. Nyt fra 
skoleledelsen

At videregive vigtig 
information fra 
skolelederen. 

- Der er 330 elever ialt og 140 børn 
i sfo

- Kommende 10.kl pt 11 elever.

Gitte Quitzau
Janne 
Puggaard
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- I alt omkring 306 elever, 
difference på 23 pax a ca. 
50.000,- , dvs. 1.150.000 kr. 
mindre

- Og der kommer en regning på 
færre elever sidste del af dette 
skoleår

- Der er kommet lønstigninger, og 
sidste ryk kommer oktober dvs. 
vi skal være opmærksomme på 
økonomien.

- Peter Søndergaard, vores ene 
pedel, er lige fyldt 70 år. Han 
fratræder 30.6, 2024. Han er på 
fuld tid, imens Tommi 
Dockweiler er på barsel. Han går 
tilbage på deltid fra uge 25.

- Randi Brixgaard laver opgørelse 
af ferie, feriefridage mm som han 
får udbetalt med junilønnen.

        Peter vil gerne vikariere, vi laver 
       en ny vikarkontrakt.

- Martin Mikkelsen er blevet far, så 
han er på barsel.

- Trine Lønne er tilbage fra 
sygemelding d. 10.6, men Gitte 
Quitzau afløser hende på Kbh 
turen med 7. klasse d. 11. – 14.6

- Vi vandt igen som største hold til 
Frøs/Tulipanløbet. Tak til dem 
der hjalp til med at arrangere. 
Gevinsten går igen til elevrådet.

- Skolen skal have en lønpolitik. 
Jeg har ønsket at blive under 
punktet, hvor bestyrelsen vanligt 
sidder selv

- Ledersparring Gitte Quitzau, 10 
timer. Vi har talt strategi og har 
lønpolitik på dagsordenen d. 3.6

- Personaleudflugt i fredags var en 
succes. God dag med samvær og 
oplevelser på tværs af 
personalegrupperne

- Vi fik sagt farvel til 
afgangsklasserne på en fin måde. 
Mdt prøveperiode skudt i gang i 
dag, hvilket medfører vikarer, da 
lærerne både har prøve og er ude 
som censor.

- 8.kl skal igen op i madkundskab.
- Janne Puggaard 10 års jubilæum i 

dag

Berit Rogarth 
Lassen
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- Janne Puggaard på skemalægning 
mandag og tirsdag kommende 
uge.

- Renovationen af hal på Sorsigvej 
skrider planmæssigt fremad

10. Nyt fra formanden At videregive vigtig 
information fra 
formanden. 

Grunden på Sportsvej: 
Der er indhentet bud fra 
ejendomsmægler på, hvad grunden 
skal sælges for

Karsten Høy

11. Nyt fra ansatte At bestyrelsen 
orienteres om, hvordan 
de ansatte oplever 
hverdagen på skolen

- Det var en rigtig god 
personaletur. Succes at være 
blandet blandt 
personalegrupperne. Det giver 
noget godt.

- Glæder os til at der bliver lavet 
skemaer. 

- I overbygningen kan man godt 
mærke, at vi er gået i gang med 
prøveperioden

- Der afholdes sommerfest fredag 
uge 26

- Generelt god stemning blandt 
hele personalet

Jakob Nielsen

12. Skolens økonomi At videregive vigtig 
information

Vi er kommet ud af 1. kvartal med et 
større overskud end forventet.
Vi er OBS på økonomien resten af 
dette år.

Karsten 
Høy/Janne 
Puggaard

13. Strategiprocessen At sikre plan for videre 
proces

Grupperne har lavet deres sidste 
oplæg. 
Nogle ting kan sættes i værk allerede 
efter sommerferien, mens andre 
punkter skal sættes på som punkter til 
de kommende bestyrelsesmøder 
herunder Fuglereden.
Der skal laves noget markedsføring.

Gitte Quitzau

14. Nyt fra 
Støtteforeningen

Støtteforeningen har imødekommet 
nogle af de indkomne ønsker fra 
lærerne.
Der er aftalt nyt møde og nye 
arrangementer

Jannie 
Frandsen

15. Evt. Punkter til kommende møde: Alle

15. Bestyrelsen/ 
bestyrelse internt

Karsten Høy

.
Tak for et godt møde.
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